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REFERAT AF KREDSBESTYRELSESMØDE 
10. september 2024 

                                                       

Venlig hilsen 
Tina Hansen 

 
                            

 

 

 
Dagsorden   Beslutninger 

Deltagere:  

Morten, Lars, Lone, Diana, Maria, Maria 

Boline, Matilde, Jørgen, Burak, Lisbeth og 

Tina 

 

 
 

 
 

Afbud:  

 

 

 

Ref.: Tina  

 

 
1. 

Bemærkninger til referat og 

beslutninger fra sidst 

 

Ingen bemærkninger til sidste referat. 

Burak startede mødet med at fortælle om 

arbejdet i PLS både centralt og lokalt 

2. Beslutningspunkter  

 

2.a. Generalforsamling 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Diverse omkring generalforsamlingen blev 

gennemgået. 

Der var opbakning til forslaget om 

fremtidigt arbejde og forslaget til budget 

2025. 

På grund af den korte tid til GF holder vi 

ikke KB møde før generalforsamlingen, 

men mødes kl. 15.00 

Socialpædagogernes 

Landsforbund 

 

Kæpgårdsvej 2 A 

4840 Nr. Alslev 

 

Telefon 7248 6500 
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2.b. Evaluering af Folkemøde Møn 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.c. Drøftelse af HB-materiale 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.d. Økonomi                                                                                                                

 

 

 

Den mundtlige beretning bliver sendt ud 

inden GF. 

Der bliver et selvstændigt punkt med 

kongressen og de beslutninger, der står 

for at skulle tages der. 

Der er pt 41 tilmeldte 

 

Deltagelsen om fredagen gik godt. Vi 

havde en god beliggenhed og var godt 

besøgt med gode snakke. Vi vil gerne lave 

en mere aktiv stand til næste år sammen 

med BUPL. PLS vil gerne deltage med os 

næste år. Det vil være fint, hvis der også 

var nogle unge på standen. 

Så vi vil fortsat prioritere vores deltagelse 

om fredagen. Udbyttet af at deltage i FH’s 

telt er mere tvivlsomt. 

 

Materialet blev drøftet.  

5.5.2 Socialpædagogerne i Fremtiden 

2024-2034 vi synes ikke dokumentet ser 

synderligt langt ind i fremtiden. 

5.5.4 Vi skal være obs på muligheden for 

at søge midler i udviklingspuljen. 

5.5.5 Vedrørende forslag for navn til 

vores nye kreds var der ikke stemning for 

at hedde: Sjælland og Storstrøm. (synes 

der bliver dobbeltkonfekt, da der også var 

noget af Sjælland, som hørte til det gamle 

Storstrøm). Der var mere opbakning til 

Sjælland og øerne som første prioritet 

eller alternativt Sjælland. 

 

Regnskabet for første halvår blev taget til 

efterretning, ligesom medlemstallene for 

september. 

3. 

Lukket punkt  

 

Intet til lukket punkt 

4. 

Orientering fra: 

 

4 a.  

Langsigtet budgetstrategi 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kredskontoret glæder sig til, at de 

endelige beslutninger bliver taget. Der har 

været 2 fællesmøder med de 2 kredse for 

at blive klogere på, hvordan kredsene 

løser de forskellige opgaver. Der er god 

stemning og gejst, men også erkendelse 

af forskellighederne, som man taler åbent 

om. 

De 5 politisk valgte har lavet 

arbejdsgrupper: 

1: Boligudvalg med Rasmus, Jørgen og TR 

+ AMR fra de 2 kredse. De drøfter krav til 

kommende kredskontor, beliggenhed mm. 

Når kommende beliggenhed er afklaret, 

ændres udvalget til et flytteudvalg. 

2: Telefonudvalg, som kigger på fremtidig 

telefonbetjening af medlemmerne. 
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4.b. 

Nyt fra KB medlemmer 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.c. 

Nyt fra Kredskontoret 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3: Konsulenterne kigger serviceniveau og 

opgaveløsning mm 

4: De administrative har et udvalg, hvor 

de kigger på deres opgaver. De har dog 

haft et tæt samarbejde hele tiden 

allerede. 

Der har også været møder med kredse, 

som er længere fremme i 

sammenlægningen, for at høre om deres 

erfaringer. 

De 2 formænd skal i efteråret afholde 

ønskesamtaler med medarbejderne. Hvad 

er vigtigt at bringe med, hvad vil jeg 

gerne, hvilke værdier mm. 

 

Lone: Seniorsektionen har været på 

seniortræf i Århus. De undrer sig over, at 

der kommer forskellige udmeldinger om 

seniorsektionernes fremtid fra de 

forskellige kredse.  

Der bliver fælles juletræsfest med 

Midtsjælland. 

Diana er blevet kontaktet af en konsulent 

fra SLC vedrørende medietræning for 

input til undervisning på kommende 

Fagpolitisk uddannelse. 

Jørgen: Tillidsrepræsentanter der bliver 

valgt fra nu af, kommer på den nye TR - 

uddannelse. 

 

På grund af denne stramme økonomi og 

vigtigheden af at overholde budgettet er 

der strammet op på diverse på kontoret: 

Frugtordningen er sløjfet. Der bliver 

begrænset chokolade, nødder mm 

Vinduespudsningen bliver reduceret, 

færre måtteskift, flere teams møder, 

mindre kørsel og lign. 

Der er møde med de kandidater, som 

stiller op til FU på kongressen den 22. 

oktober hos SL Midtsjælland. Der er frikøb 

og kørsel. Der opfordres til samkørsel. 

5.a Nyhedsbrev 

 

Der efterlyses indlæg til nyhedsbrevet. 

6. Næste møde Den 2. oktober ændres til et teams møde 

fra 9.00 -12.00. Lisbeth eller Jørgen 

indkalder. 

Hvis der ikke er materiale til mødet på 

baggrund af materiale til HB, skriver 

Lisbeth ud ved aflysning 

Der er kongresdelegationsmøde den 5. 

november. Afbud fra Tina. Tina deltager 

også først i kongressen fra om tirsdagen 

og skal ikke overnatte fra mandag. 

7. Evt Intet 

 

 

 


